
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Blåheia, Indre Fosen rådhus, Rissa 
Dato: 10.01.2019 
Tid: 17:00-19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Amalie Røstad Medlem  
Aron Remso Medlem  
Elinor Waterloo Myran Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Mia Geilosjordet Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  
Vida Lund Hoff Medlem  
Dina Mediaa Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune LEDER  
Maiken Sunde MEDL  
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Malin Thunem Hanne Aune  
Ine Christiansen Maiken Sunde  
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Merknad: 
Glenn Ytterland og Sofie Sæther har sluttet i rådet. Ungdomsrådet har valgt å ikke erstatte de, 
da rådet er oppe i 14 medlemmer som er kravet ifølge vedtektene.  



Gjennomgang av elevrådene: 
 
Mælan: Har ikke hatt møte. Har vært representert på SU der vi snakket om status på skolens 
økonomi. 
 
Testmann: Har arrangert juleball hvor vi i elevrådet hadde ansvar for kiosksalg. Har møte 
neste uke. Har planer om å få i en sofa til å ha i gymsalen. Flere pleier å sitte på scenen å se 
på fotballkamper og div. Da blir det mer trivelig for de som ser på. 
 
Åsly: Baard (inspektør og elevrådskontakt) orienterte om Olweus-undersøkelsen.  
Vanvikan: Vi skal arrangere ball-dag. Ønsker oss nytt ventilasjonsanlegg. 
Rissa VGS: Har ikke hatt møte.  
Leksvik VGS: Har hatt avslutning og volleyball-turnering. Vi har gått igjennom resultatene fra 
elevundersøkelsen. Har møte neste tirsdag. Vi skal velge to representanter som skal være med 
i en overordnet brukergruppe hvor vi kan komme med innspill til den nye videregående skolen. 
vi snakker om den nye vgs. Vi skal også velge to representanter som skal være med i 
elevtinget. 
 
Stadsbygd: Har ikke hatt møte. Vi arrangerer nyttårsball for ungdommer i Indre Fosen den 
15.februar. 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 1/19 Ungdomspris  
DR 2/19 Politikerdebatt  
DR 3/19 Vedtekter  

 
 

DR 1/19 Ungdomspris 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 10.01.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi bestemmer oss for å informere om at man kan nominere ungdommer som fortjener 
ungdomsprisen på Instagram, Facebook og plakater rundt om på skolene. Tobias ordner plakat 
som sendes til alle i Word. Alle tar med saken til elevrådene, slik at elevrådsrepresentantene 
kan videreformidle til klassene. Ungdomsprisen deles ut på hederskvelden den 10. februar. 
 
 

DR 2/19 Politikerdebatt 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 10.01.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi starter planleggingen av dette allerede nå, da vi synes dette er viktig å få ut invitasjoner så 
tidlig som mulig. 
Vi vil utfordre politikerne. Vi i ungdomsrådet stiller spørsmål til panelet. 
Vi ønsker at elevene i Indre Fosen skal få muligheten til å delta på denne debatten. 
Det er viktig med fokus på politikk da veldig mange vet veldig lite, særlig nå før 
kommunevalget. 
En tanke er å lage en video av dette. Vi låner kommunestyresalen, ber inn politikere, filmer 
debatten og deler med skoler, på hjemmeside osv.  
Det er enstemmig vedtatt at denne debatten skal foregå før sommeren. 
 



 
 
 

DR 3/19 Vedtekter 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 10.01.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi er enige om at forfall meldes Siri og at administrasjonen kontakter vara. 
Gjennomgang av vedtektene.  
 
 
 
 


